
                   

 

 
R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 

MJESNI ODBOR PEĆINE   
VIJEĆE MJESNOG ODBORA PEĆINE 
 
KLASA:  024-05/25-01/21 
URBROJ:  2170-1-03-04-25-4 
Rijeka,  14. veljače 2025. 

                           
 

ZAPISNIK 
SA 19. SJEDNICE VMO PEĆINE 

19. sjednica VMO Pećine održana je 13. veljače  2025. (četvrtak) s početkom u 17:30 sati u 
prostorijama MO Pećine, Janka Polića Kamova 73 A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Željko Ševerdija, predsjednik VMO 
- Dubravka Travalja, zamjenica predsjednika VMO 
- Vlasta Pesaresi-Grabovac, članica VMO 
- Sanjin Kuljanić, član VMO 
- Ivan Lucić, član VMO 
- Anita Bistričić, tajnica MO 

 
 Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice VMO Pećine održane 30. siječnja 2025. godine 
    ● Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO  Željko Ševerdija i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
1. Priprema, promocija i koordinacija zadataka  za izložbu fotografija autora Dinka Jurjevića 
2. Razno  
           A)  Rasprava o ponovljenom zahtjevu građana za postavljanje rukohvata na stubama        
                Trinaestorice strijeljanih 
           B)  Upit građana o otvaranju dućana na potezu područja netom zatvorenog Brodokomerca 
 
Dnevni red je jednoglasno usvojen bez primjedbi.  
 
Na samom početku sjednice predsjednik vijeća Mjesnog odbora Pećine, gospodin Željko Ševerdija  
podsjetio je sve prisutne na odluku Hrvatskog sabora o usvajanju zajedničkog prijedloga Družbe 
„Braća Hrvatskoga Zmaja“ i Matice hrvatske da se 2025. godina proglasi „Godinom obilježavanja 1100. 
obljetnice Hrvatskoga Kraljevstva“. Podsjetio je kako će Mjesni odbor Pećine podržati ovu inicijativu i 
obilježiti ovaj značajan jubilej na odgovarajući način, a više informacija o ovoj aktivnosti bit će 
dostavljeno u dogledno vrijeme.  
 
AD 1. 
Izložba pod nazivom  „Plaža“ autora Dinka Jurjevića biti će otvorena 13. veljače 2025., u 19:00 sati u 
prostoru Mjesnog odbora Pećine. Autor je osmislio izložbu u povodu Valentinova, a tematski je 



povezana sa Sablićevom plažom, koju je  želio  dočarati kroz 13 fotografija u boji formata 30 x 45 cm. 
Fotografije su snimljene mobitelom iPhone11 pro. 
 
Tajnica Mjesnog odbora Pećine, Anita Bistričić izvijestila je vijećnike da je obavijestila  medije o početku  
izložbe, a  zajedno sa zamjenicom predsjednika, gospođom Dubravkom Travaljom pripremila je 
dvoranu i osigurala prigodan domjenak za goste. Izložba  će biti otvorena za posjetitelje  do svibnja 
2025. godine. 
  
Zaključak:  
     ● Vijeće mjesnog odbora Pećine primilo je informaciju o završenim pripremama za otvaranje 
izložbe autora Dinka Jurjevića, te je izložba jednoglasno podržana od strane vijeća. 
 
AD 2. 

A) Ponovljeni zahtjev građana za postavljenje rukohvata na stubama Trinaestorice 
strijeljanih 
 

Tajnica  Anita Bistričić izvijestila je vijećnike  da je Mjesni odbor Pećine  već ranije uputio dopis 
Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet u vezi s postavljanjem rukohvata na stepenicama 
Trinaestorice strijeljanih, no odgovor na prethodni upit još uvijek nije zaprimljen. U međuvremenu je 
građanin ponovio svoj zahtjev putem e-maila, naglašavajući da nije dobio nikakav odgovor. S obzirom 
na to, predsjednik Vijeća mjesnog odbora Pećine, gospodin Željko Ševerdija, predložio je da Mjesni 
odbor ponovi upit prema nadležnim službama, kako bi se osigurao pravovremen i odgovarajući 
odgovor.   
 
Zaključak: 
     ● Vijeće MO Pećine jednoglasno je odlučilo ponoviti upit prema Upravnom odjelu za 
komunalni sustav i promet, te zahtijevati hitno postavljanje rukohvata na stubama Trinaestorice 
strijeljanih. 
 
 

B) Upit građana o otvaranju dućana na potezu područja netom zatvorenog Brodokomerca 
 

      Tajnica Mjesnog odbora Anita Bistričić izvijestila je vijećnike da je nakon zatvaranja dućana 
Brodokomerca na adresi Janka Polića Kamova 11 A , Mjesni odbor  zaprimio  negodovanja 
građana. Naime, najbliži dućan starijoj populaciji, koja ima poteškoća s mobilnošću, nalazi se u 
Tower Centru, dok ne postoji nikakva trgovina u neposrednoj blizini. Predsjednik Vijeća, gospodin 
Ševerdija, izvijestio je prisutne da je trgovački lanac Tommy kupio prostor koji je prethodno koristio 
Brodokomerc, te je predložio da se uputi službeni upit tom trgovačkom lancu o planovima za 
otvaranje trgovine. Također, predloženo je da se dopis uputi i Brodokomercu kako bi se dobile 
jasne informacije o njihovim namjerama.  

  
Zaključak:  
     ● Vijeće Mjesnog odbora Pećine jednoglasno je prihvatilo prijedlog predsjednika Vijeća 

mjesnog odbora, gospodina Ševerdije , da se pošalje dopis trgovačkom lancu Tommy u vezi 
s planiranim otvaranjem trgovine, te da se isto učini prema Brodokomercu.  

 
   
Vijećnik Mjesnog odbora Pećine, gospodin Ivan Lucić naknadno je iznio dva zahtjeva da se u 
Zapisnik unese sljedeća izjava:  

 
● Mjesni odbor Pećine traži od Upravnog odjela za komunalni sustav i promet da se podaci o mjerenju 
buke i onečišćenja u vezi s Kontejnerskim terminalom učine dostupnima i transparentnima javnosti. 
Ovaj zahtjev ima za cilj osigurati veću transparentnost u vezi s okolišnim utjecajem Kontejnerskog 
terminala na našu zajednicu.“ 
 



 Zaključak:  
     ● Vijeće Mjesnog odbora Pećine jednoglasno je prihvatilo prijedlog vijećnika Ivana Lucića i 
odobrilo da se isti unese u zapisnik sa sjednice. Također, od Upravnog odjela za komunalni 
sustav i promet bit će zatražena službena dostava relevantnih podataka koji će biti dostupni 
javnosti.  
 
● Gospodin Ivan Lucić istaknuo je potrebu za rješavanjem problema romobilskog prometa u blizini 
ulaza u zgrade Janka Polić Kamova 18 i 20, gdje je, zbog direktnog izlaza na pločnik s intenzivnim 
prometom, došlo do nekoliko incidenata u kojima su biciklisti i korisnici romobila nalijetali na osobe 
koje su izlazile iz zgrada. Vijećnik je predložio da Mjesni odbor uputi zahtjev Gradu za postavljanje 
betonske prepreke (ili nekog sličnog rješenja, poput stupića ili žardinjere) na pločniku s obje strane 
ulaza u zgrade. Stanarima tih zgrada od izuzetne je važnosti da se ovo pitanje razmotri. 
 
Zaključak: 
      ● Vijeće je primilo informaciju gospodina Ivana Lucića na znanje i jednoglasno se složilo da 
će uputiti dopis Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet, u kojem će istaknuti ozbiljnu 
opasnost za stanare zgrada Janka Polić Kamova 18 i 20. U dopisu će se naglasiti potreba za 
postavljanjem betonskih prepreka, ili sličnog rješenja poput stupića ili žardinjera, s obje strane 
ulaza u zgrade, kako bi se spriječili daljnji incidenti uzrokovani brzim kretanjem biciklista i 
korisnika romobila na tom dijelu pločnika. 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri  (3) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednik VMO Pećine: 
 
 
                        Anita Bistričić                                                              Željko Ševerdija 

 


